
Zápis z jednání předsednictva Rada KRNAP,
konaného dne 2. září 2019 (11.00-11.50 hod.) na Správě KRNAP ve Vrchlabí

Přítomni:
Regionální sekce - Matyáš, Grégr
Vědecká sekce - Hušek, Kulich
Hosté (Správa KRNAP) - Bóhnisch, Flousek
Omluveni: Krahulec, Engliš, Erlebach

Předsednictvo Rady NP projednalo program plenárního zasedání Rady KRNAP, které se bude 
konat dne 10. září 2019 v 10.30 hod. ve Vrchlabí (Krtek).

K programu zasedání Rady:
Vyhrazení cest
-je plně v režii Správy KRNAP a nepodléhá zákonnému moratoriu 15 let (tj. lze upravovat 

průběžně na základě dohody mezi Správou KRNAP a Radou NP)
- v rámci klidových území bylo řešeno již během předchozího projednávání zonace 

a klidových území
- bez vyhrazení cest nelze zpřístupnit klidová území 
Zásady péče:
- mezi správami NP a MZP je diskutována závazná metodika zpracování zásad péče 
Zábavná pyrotechnika:
- pokud možno sjednotit přístup obcí na celém území KRNAP
- vymahatelnost zákazu není reálná, preferovat výchovu návštěvníků NP
Krkonoše nejsou parkovištěm:
- na podkladu se pracuje
Memorandum o spolupráci:
- v přípravě, Radě NP bude předloženo po dohodnutí jeho textu 
Další témata:
- upozornit na předkupní právo Správy KRNAP při prodeji pozeků a nemovitostí na území

- informovat o projektech, zaměřených na problematiku vody a vodních poměrů v Krkonoších
- informovat o případných aktuálních novinkách k dotacím pro obce v NP

Úkoly:

- členům Rady NP znovu rozeslat odkaz na mapovou aplikaci se zákresem vyhrazených cest
- členům Rady NP rozeslat návrhy úprav organizačního a jednacího řádu Rady NP
- připravit slidy k prezentaci vyhrazených cest
- překontrolovat dohodnuté vymezení klidového území č. 8 (Lesní hřeben)

NP

Zapsal: Jiří Flousek

Kontrola: Petr Matyáš


